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Martina Gabčová, moderátorka RTVS:  

"O návrhu územného plánu zóny Matador v bratislavskej Petržalke  sa bude rokovať dlhšie ako 
sa pôvodne predpokladalo. Dôvodom podľa petržalskej hovorkyne Michaely Platznerovej je to, aby 
sa budúci územný plán tejto zóny nestal súčasťou predvolebného boja v blížiacich sa komunálnych 
voľbách."  

Michaela Platznerová, hovorkyňa MČ Bratislava - Petržalka:  

"Starosta Petržalky Vladimír Bajan predložil termín prerokovania návrhu územného plánu zóny 
Matador vzhľadom na  zložitosť celého procesu, ako aj množstvo pripomienok nielen vlastných, ale aj 
z radov odborníkov, vlastníkov nehnuteľností a obyvateľov danej  lokality, až do 28. februára 2015."  

 


